

Description

Christian Leadership Institute (CLI) was officially registered as a non-profit corporation with the Federal Government in the United States of America and the State of California on July 1, 2005. It was established in response to God's calling to equip Christian leaders to better serve local and overseas Chinese churches. We strive to use theological education as a channel to reach out to a much greater mission field.

We are unique in our two-winged vision which emphasizes parallel ministries in North America and Asia, as well as parallel focuses on Biblical and Practical Theology. In implementing this vision, we offer educational programs for pastors, church leaders and laymen of all ages and all walks of life. Our programs are designed to enable students to gain a deeper understanding of Scriptures, to enhance their capability in Biblical teaching, to acquire skills in caring and counseling, and to do further studies and research.

CLI has received the approval of California Bureau of Private Postsecondary Education (BPPE) to offer higher theological degrees, and received accreditation by Asia Theological Association (ATA) in June, 2015 and became a formal member.

Programs and Degrees

- * Doctor of Ministry (DMin)
- * Master of Theology (ThM)
- * Master of Divinity (MDiv)
- * Master of Christian Studies (MCS)
- * Diploma in Christian Counseling (DipCC)
- * Diploma in Biblical Studies (DipBS)
- * Bachelor of Theology (BTh)

Vision and Mission

Vision:

- * To equip pastors and servant leaders to serve local and overseas Chinese churches
- * To fulfill Jesus' Great Commission using theological education as a channel for mission work

Strategy:

We use a two-winged approach to fulfill our vision:

- * Parallel ministries in North America and Asia
- * Parallel focuses on Biblical and Practical Theology

Mission:

"And the things you have heard me say in the presence of many witnesses entrust to reliable people who will also be qualified to teach others." (2 Timothy 2:2)

We are committed to carry out our mission:

- * To teach the students with a pastoral heart
- * To equip those who can teach others so that teaching and learning can be multiplied

Motto:

- * To love Christ
- * To learn from Christ
- * To preach Christ
- * To be like Christ

2016-01



北美基督神學院
CHRISTIAN
LEADERSHIP
INSTITUTE

北美基督神學院簡介 Christian Leadership Institute



447 De Guigne Drive
Sunnyvale, CA 94085
Tel: (408) 830-9912
Fax: (408) 830-9913
Website: www.cliglobal.org
Email: CLIAadm123@gmail.com

塑造僕人領袖，服事骨肉之親。以神學教育宣教，實踐大使命。

簡介

北美基督神學院 2005 年 7 月 1 日於美國聯邦與加州政府正式立案成立為非營利機構，目的為回應神所託付的異象與使命，裝備傳道人、僕人領袖與信徒。神學院因應現代福音事工與教會所面臨的挑戰與需要，設計整全的神學課程與學習方式，聖經課程與實踐神學並重。2006 年開始北美碩士課程，2008 年在亞洲沿海城市設立亞洲第一分院，達到以神學教育宣教的異象；2009 年設立教牧博士學位；2011 年設立亞洲第二分院；2012 年則在香港設立分院教導教牧博士課程。2015 年將在北美開始神學碩士課程。

北美基督神學院為加州高等教育局 (BPPE) 核准的非營利神學院，可頒發高等學位。2015 年六月通過亞洲神學協會 (ATA) 認證，成為正式會員。認證包括北美校本部與亞洲二分院的學位。

學制與學位

- * 教牧學博士 (DMin)
- * 神學碩士 (ThM)
- * 道學碩士 (MDiv)
- * 基督教研究碩士 (MCS)
- * 基督教輔導文憑 (DipCC)
- * 聖經研究文憑 (DipBS)
- * 神學學士 (BTh)

異象與使命

異象：

- * 塑造傳道人與僕人領袖，服事骨肉之親
- * 以神學教育宣教，實踐大使命

理念：

- * 北美與亞洲事工並重
- * 聖經與實踐神學並重

使命：

交託那忠心能教導別人的人 (提後 2:2)

- * 以為父之心的傳承教導學生
- * 培育師資，栽培可以教導別人的人，達到神學教育倍增的果效

實踐：

- * 愛基督、學基督、傳基督、像基督

教授團隊

專任與特約教授 (Resident Professors)



劉志信牧師/博士
院長·實踐神學
Rev. Frank Liu, DMin, PhD
President and Practical Theology



孫通牧師/博士候選人
副院長·舊約
Rev. William Sun, ThM, PhD (Cand)
Vice President and OT



陳若愚牧師
研究教授·神學
Rev. Lawrence Chan, ThM
Research Professor, Theology



劉英華博士
教牧博士論文指導·教會歷史
Dr. Yinghua Liu, PhD
Church History



陳慈嫻博士
香港主任·崇拜學
Dr. Angel Chan, D.M.A.
Hong Kong Director
Worship Theology



劉仁欽牧師/博士 (特約教授)
實踐神學
Rev. Samuel Liu, DMin
Practical Theology – Asia

固定客座教授 (Regular Adjunct Faculty):

劉哲沛博士/王蘭馨老師
傅立德牧師/博士 莊祖鯤牧師/博士
王守仁牧師/博士 蘇景星牧師/博士
吳繼揚牧師/博士 蘇文隆牧師/博士
林慈敏博士 武自珍教授
葉貞屏教授

客座教授/老師 (Adjunct Faculty):

黃維仁博士 蔡金鈴博士
艾克曼牧師/博士 鄧英善牧師/博士
黃偉康博士 王忠欣博士
林榮華博士/牧師 管恩佩博士
吳榮滌牧師/博士 邱清萍牧師
吳子良老師 王祈老師
徐理強醫生